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Rebutjada la primera proposta de mobilitat d'Esade

L'equip de govern rebutja el Pla de Mobilitat presentat per
Esade i ara està a l'espera que el centre d'estudis corregeixi
aquestes deficiències per donar llum verda a la proposta. El
govern local confia que estarà tot enllestit el febrer de 2009,
data prevista d'inici de les classes.   

La tinenta d'alcalde de Medi Ambient, Marta Subirà, ha explicat que abans de l'estiu Esade es va comprometre
a presentar un Pla de mobilitat aquest mes de setembre i així ho ha fet. Un cop estudiat, ha dit Subirà, s'hi ha
trobat algunes mancances que s'han comunicat al l'escola de negocis perquè ho esmeni.

Marta Subirà: Hi hem trobat deficiències, els ho hem comunicat i estan en procés d'incorporar les
millores necessàries.

Subirà ha respost d'aquesta manera el regidor del PP, Fernando Vázquez-Dodero, que en el torn de precs i
preguntes del ple ha volgut saber la situació en què es troba el Pla de Mobilitat d'Esade.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/36589.html
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